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Van de voorzitter,  Lieuwe Steendam 

 

 

Beurs facilitair en Gebouwenbeheer 2024                                                                                      

 

Zoals we al hebben gemeld hebben enkele brancheverenigingen zoals 
de BVP een gratis standje aangeboden gekregen om haar leden en 
dienstverlening voor de facilitaire markt te presenteren. Voor ons was 
dat natuurlijk de projectinrichting in brede zin met als kernpunten de 
gezamenlijke doelstellingen ten aanzien van circulariteit en 
vakmanschap. Bij circulariteit biedt de BVP een platform waarin zowel 
de fabrikanten, leveranciers, verwerkers als gespecialiseerde 
ondernemers een keten vormen. Deze keten levert, installeert, 
onderhoudt, verwijdert en recycleert. Dit laatste in steeds hogere 
mate en onze leden, die onderhoudt in de vorm van middelen en actief 
onderhoud bieden, werken positief mee aan deze doelstelling wat het 
verlengen van de levensduur betreft. En vakmanschap spreekt niet 
altijd voor zich en daarom is onze betrokkenheid bij instroom en 
opleiding mede van belang om tot kwalitatieve hoogwaardige 
afwerking te komen.  

De beurs werd gehouden op 5, 6 en 7 juni te Utrecht 

De belangstelling voor de brancheverenigingen was niet zo groot en de 
hele beurs was grotendeels niet gericht op projectinrichting. We 
hebben hier onze nieuwe banners en documentatie laten zien en 
natuurlijk uitgedeeld. Verder hebben we ook leden en potentiële leden 
mogen begroeten. Jolanda van der Spiegel en Willem Elken hebben 
namens het bestuur van de BVP mede hun bijdrage geleverd, 
waarvoor dank. 

 

 

 

Pensioenvoorziening:  

Verder wil ik degenen die geïnteresseerd zijn opmerkzaam 
maken op een online voorlichtingsbijeenkomst van het MKB op 
20 juni over pensioenvoorzieningen. Hierbij kan € 2.000 euro 
subsidie worden verkregen. Naast leden die al een eigen 
voorziening hebben getroffen, weten we dat sommigen nog een 
oplossing zoeken. Wie weet kan het MKB hierbij jullie helpen.   

Hieronder de link: 
https://www.ondernemen.nl/aanmelden-pensioenwebinar-
240620 

 

Voor een goede “oudedag” van het personeel 

 

https://www.ondernemen.nl/aanmelden-pensioenwebinar-240620
https://www.ondernemen.nl/aanmelden-pensioenwebinar-240620


 

 

 

 

 

Deze maal de schijnwerper op  

Vloerenmontagegroep 
 

 

 

 

 

 

Genemuiden, de plaats waar vloerbedekking “in het bloed zit”. 
Vanaf de biezenmatten in het begin van de 20ste eeuw tot de meest 
moderne tapijtindustrie nu, in Genemuiden is het te vinden. Midden 
in dit centrum van de vloerbedekking vindt men het BVP-lid de 
Vloerenmontagegroep, in het leven geroepen door Tijmen Brouwer 
die vanaf zijn 16de opgeleid is door zijn eigen vader. Daardoor heeft 
hij veel ervaring in bijna alle soorten vloeren en in allerlei vormen 
van projecten.  
Nu werkt de firma zo’n beetje door het gehele land, voorafgegaan 
door de opdrachtgevers; en uiteraard ligt het accent ook op de grote 
streek rondom Genemuiden. De Vloerenmontagegroep heeft een 
eigen platform, waar eigen vaklieden in zitten en waar zich steeds 
meer zzp’ers bij aan sluiten. De Vloerenmontagegroep verbreedt de 
kennis en kunde door leerlingen en vakmannen training te geven op 
de academy en beoordeelt hun vakmanschap op de werkvloer.  
Het draait niet alleen om de vloeren, maar ook een training in 
communicatie wordt aangeboden aan de vakmannen en leerlingen 
van de VMG omdat de Vloerenmontagegroep dit ook als een 
wezenlijk onderdeel ziet van het vakmanschap. 

 

Overigens is dat allemaal niet voldoende voor Tijmen. Hij wil zijn 
kennis en ervaring graag delen met de gehele vloerenbranche. 
Daarom zet hij zich in als onafhankelijk docent van de Cotap 
Academy. 
Tenslotte wordt op Tijmen vaak een beroep gedaan wanneer er in 
de woning- of projectinrichting klachten voorkomen, waar afnemer 
en leverancier niet uit komen. Het is dan niet voldoende om deze 
onenigheid af te ronden met een technisch rapport. Tijmen streeft 
ernaar om ook “minimalistische” oplossingen aan te dragen en 
deze eventueel ook door de Vloerenmontagegroep vaklieden uit te 
laten voeren.  

De Vloerenmontagegroep denkt niet in problemen, maar in 
oplossingen. 

Vloerenmontagegroep, de Branchevereniging Projectinrichting is 
blij met dit lid. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

Over de ledenvergadering.  

Het was de bedoeling om in juni nog en ledenvergadering te houden. Het bestuur 
heeft hier van afgezien. Het is voor alle leden zeer druk, van veel kanten horen wij 
dat het nauwelijks schikt om tijd vrij te maken voor een bijeenkomst. En de 
ervaring leert dat op het laatste moment wegens drukte toch ook nog velen 
afhaken. 

Vandaar dat besloten is de ledenvergadering uit te stellen; de nieuwe datum is: 
donderdag 19 september in de middag. De locatie is: De Soester Duinen te 
Soest. Aanvang 15:00 uur. Spreker: Thomas Rau (circulair architect) 
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Nog even over Fabromont; Yvonne Brok maakt mij erop attent dat zij niet de agent is van 
Fabromont in Nederland, maar vertegenwoordiger van Fabromont in de Nederlandse markt, 
dedicated voor Fabromont en in loondienst als market developer en Sales manager 

 
 

********************************************************************************************************************************* 

 

Zeno Protect gaat verhuizen. Vanaf 1 juli wordt het adres:  

Piet Heinkade 55, 1059 GM Amsterdam 
 

Van harte proficiat!! 

 

 

 

Ons lid Condor Wonen te Kerkrade vierde de aflopen 
periode het feit dat de firma alweer 15 jaar bestaat.  

Zeer gefeliciteerd met deze mijlpaal. Dat er nog maar 
veel periodes bij komen! 

 

 

Geef financiële sector ruimte om ondernemers te dienen 

Door: Edward Feitsma, secretaris MKB-Nederland 

Wie aan de financiële markten denkt, gaat in gedachten al snel de 
grens over. Dat is niet gek: als de Europese Centrale Bank 
bijvoorbeeld de rente aanpast, dan beïnvloedt dat meteen het 
gedrag van beleggers op Wall Street.  Maar in de praktijk blijkt de 
financiële wereld vaak nog verrassend nationaal. Dat komt vooral 
omdat een woud aan regelgeving zorgt dat het voor financiële 
instellingen heel ingewikkeld is om over de grens zaken te doen.   
  
Alleen al binnen Europa. Zo is de Europese interne markt nog lang 
niet af. Hindernis is ook dat EU-lidstaten allemaal eigen wetten en 
regels hebben uitgevaardigd, die niet op elkaar en op EU-regels 
aansluiten. Dit beperkt de mogelijkheden van banken om in het 
buitenland te opereren, maar het beperkt ze ook in eigen land. Zo 
hebben Frankrijk en Duitsland de bankenbelasting al afgeschaft, 
maar in Nederland wordt die juist verruimd. Nederlandse banken 
betalen daarbij ook nog eens over hun wereldwijde balans. Dat zet 
ze op achterstand in Europa. Het is tijd dat dit gaat veranderen.  
  
Het recente rapport van Enrico Letta over de Europese interne 
markt dat vorige maand verscheen, biedt een heldere analyse van 
wat er beter moet. Je hoeft de grens niet eens over om te zien waar 
het knelt, alleen al voor de financiële sector.  
 

Neem de tienduizenden medewerkers die de afgelopen jaren in 
dienst genomen zijn voor witwascontrole en ken-uw-klant 
onderzoek. Vooral op grond van nationale eisen, waarmee opnieuw 
de interne markt verstoord raakt.   
 
Ook EU-richtlijnen, zoals de nieuwe verplichting om internationale 
transacties te melden als binnen drie maanden vaker dan 26 keer 
een bedrag naar dezelfde begunstigde wordt overgemaakt, leiden 
tot een hoop extra werk.  Al deze employees kunnen zich intussen 
niet bezighouden met zaken die wel economische groei opleveren, 
zoals het financieren van het midden- en kleinbedrijf, of innovatie. 
Ook hier loopt de sector tegen grenzen aan.   
  
De gevolgen van deze beperkingen treffen niet alleen de financiële 
sector, maar ook hun klanten, zoals ondernemers. De samenleving 
is gebaat bij meer ruimte om te ondernemen, is dan ook het 
kernpunt van het vijfpuntenplan voor de financiële sector dat VNO-
NCW aan de Tweede Kamer heeft gestuurd. We hebben de sector 
hard nodig, bijvoorbeeld in de energietransitie en andere operaties 
voor de verduurzaming van onze samenleving. Dus laten we er dan 
ook voor zorgen dat dit kan.  

 

 

https://www.consilium.europa.eu/media/ny3j24sm/much-more-than-a-market-report-by-enrico-letta.pdf
https://www.vno-ncw.nl/nieuws/5-puntenplan-voor-sterke-financiele-sector-en-innovatieve-economie
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Over de Risico-Inventarisatie en -Evaluatie (RI&E) 
 

Wij hebben het ook in deze Nieuwsbrief al meerdere malen gehad over de Risico-
Inventarisatie en -Evaluatie (RI&E). Hierin leg je vast welke gezondheids- en 
veiligheidsrisico’s de werkzaamheden in jouw bedrijf met zich meebrengen. Ook 
evalueer je deze risico's. Je onderzoekt hoeveel medewerkers er bloot worden gesteld 
aan een risico en hoe lang. Ook bekijk je hoe groot de kans is dat een bepaald risico zich 
daadwerkelijk voordoet. Bij de RI&E hoort ook een plan van aanpak waarin je beschrijft 
welke maatregelen je neemt om de risico’s zo veel mogelijk tegen te gaan. 
Volgens de Arbowet moet ieder bedrijf een schriftelijke RI&E en een daarop gebaseerd 
plan van aanpak (PvA) maken. Dus ook als je maar weinig werknemers in dienst hebt. De 
Nederlandse Arbeidsinspectie controleert of je een RI&E en PvA hebt en of deze volledig 
zijn. 

In het verleden zijn er binnen de vereniging al enkele pogingen gedaan om de leden die 
daaraan behoefte hebben hierin te ondersteunen. Daarin slaagden we toen niet.  
Van meerdere kanten is gevraagd om hierin als vereniging toch te faciliteren. Het bestuur 
besloot om een bureau opdracht te geven een basis RI&E voor de Branchevereniging 
Projectinrichting op te stellen. Hiertoe wordt momenteel een proef gedaan waarbij Leon 
van Doesburg (Van Doesburg Vloerprojecten), Dirk Dotman (D2 Projectparket) en Stijn de 
Wit (Floor Facility Services) medewerking verlenen. Deze proef nadert haar einde. 
Ondernemingen die nog geen RI&E hebben en bij het verkrijgen daarvan hulp van de 
Branchevereniging Projectinrichting willen hebben kunnen zich melden via 
info@bvprojectinrichting.nl 

 

 

 

*********************************************************************************************************************************** 

 

 
 

Het jongerenplatform van de BVP bezocht het HMC te 
Rotterdam 

 
Op 4 juni bezocht een groep van 14 personen uit 9 BVP-leden het Hout- en Meubileringscollege te 
Rotterdam. Doel was om te praten over een collectief opleidingstraject. Gastheer was Jaap  

Stolze, coördinator interieurvakman woning en projectstofferen. De 14 BVP-leden zijn leden van het jongerenplatform van de 
Branchevereniging Projectinrichting die zich hebben verenigd rond het thema “werven en opleiden”. Er is besproken dat het HMC voor de 
BVP-leden de versnelde opleiding (voor zij-instromers) terug op het programma zet als de BVP-groep  genoeg kandidaten kan leveren. Er is in 
de jongerengroep besloten hiervoor alle inspanningen in te zetten in de rest van 2024. Als ieder van de 9 leden 1 kandidaat zou kunnen 
leveren kan de opleiding per 1 januari 2025 van start! Vol energie gaat de groep van start met promotiefilmpjes en ander enthousiasmerend 
materiaal. Het kan zijn dat andere leden van het jongerenplatform deze sessie bij het HMC hebben gemist en willen aansluiten bij dit 
initiatief. Meld het bij info@bvprojectinrichting.nl. Dan komt de leidsman van deze groep van 14, Jonno van der Klift het gegarandeerd snel te 
weten! 
 
********************************************************************************************************************************* 
 

 Business event Crafted 

 

Een bericht van het Summa College. Hierbij een uitnodiging voor het business-event Crafted op onze locatie Techniekhuys. Dit 
congres staat in het teken van regionale samenwerkingen tussen overheid, bedrijfsleven en onderwijs voor de makers, onze 
talenten van de toekomst. 

Omdat onze locatie de interieurspecialisten herbergt willen we gericht uitnodigen en vraag ik jouw hulp om jouw leden hiervan 
op de hoogte te stellen. Lang niet alle afstudeerders met wie kennis gemaakt kan worden hebben al een baan, dus voor HRM 
ook interessant om aan te sluiten. 

 

   

mailto:info@bvprojectinrichting.nl
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Donderdag 20 juni 15:00 uur, Crafted (zie boven) 
Summa TechniekHuys, De Run 4250, 5503 LL Veldhoven 
 
Donderdag 20 juni 15:00 uur. Zie link voorwoord voorzitter 
Webinar opzetten pensioenregeling voor MKB bedrijven 
 
Zaterdag 22 juni, 11:00 tot 16:00 uur, Open Dag Finesse Parketvloeren 
Hedikhuizerweg 5, 5222 BC ’s-Hertogenbosch 
 
 
Donderdag 19 september, algemene ledenvergadering, 15:00 uur 
De Soester Duinen te Soest. Spreker Thomas Rau (circulair architect) 

 

************************************************************************************************************************************ 

De volgende Nieuwsbrief wordt verwacht op woensdag 3 juli  
Branchevereniging Projectinrichting, Adama van Scheltemaplein 45, 2624 PG Delft. E: info@bvprojectinrichting.nl 
 
 


